
Havpadlerne Færder 
 

Referat Styremøte 13. juni 2024 kl. 1800 - 2100.  
Sted: Møterom NVS 
 
Møteleder:  Heidi Grov 
Referent: Bjørn 
Bevertning: Heidi, Pizza og is 
 

 
Tilstede 

 
Kristine, Ole Magnus, Bjørn og Heidi Grov 

 

 Godkjent innkalling og saksliste   

 Godkjent referat fra sist møte 23. mai 2024  

 Gjennomgang av epost  

36/24 Status Ziptu app - ROS 
 

● En del har allerede registrert aktiviteter 
● Vi må passe på at alle aktive aktivitetsledere er inne i 

Ziptu fra høsten 
● Hvis ikke alle er inne skal et avvik rapporteres 
● Ved hendelser under aktivitetene skal det fylles ut et 

RUH-skjema i appen 

OM 

37/24 Kompensasjon og priser HPF - Timepriser interne kurs 

● Interne kurs skal ikke gå i tap 

● 600 kr har vært standard sats for deltagelse per dag. 

● Definerte satser ligger i dokumentet “Kompensasjon 

og priser HPF” 

● Rullekurs er en halv dag. 2 ganger 2 timer er 4 timer, 

8 timer regnes som en kursdag 

● Navigasjonskurs 1.5 dag 

● Brottkurs 1 dag 

● Brottkurs damer 1 dag 

● Vinterpadling 1 dag 

● Bølgehelgen 2 dager 

● Langtur eksponert farvann 1 dag 

● Rustløserkurs 1 dag 

● Teknikksjekk før AL halv dag 

De som vil tilby et internt kurs lager en beskrivelse og 

definerer pris etter innhold og lengde 

Internkurspris fremover 600kr/dag 

OM 
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Timepris = Dagspris/8  

38/24 Naustet 
 
Eivind Kamfjord og Monica Finnerud informerte om fremdrift 
og status på prosjektet for nytt naust. 
 
Vi ønsker å legge egen avløpsledning istf å vente på at Geir 
Rørvik skal starte graving inn til sitt anlegg. Geir kan i stedet 
koble seg på vår ledning 
 
Komiteen trenger dokumentasjon på tildelingen fra 
Sparebankstiftelsen, og på avtalen om tomteleie med 
kommunen 
 
Bygget innebærer ca 600 timers byggearbeid, og kan stå 
ferdig påsken 2025, avhengig av byggetillatelse. Eventyrhus 
er klare til å sende inn byggesøknad. Styret må først signere 
avtale med Eventyrhus. Leder og nestleder signerer digitalt 
på vegne av klubben. 
 
Igangsettingstillatelse gis når byggesøknaden er godkjent. 
 
Enstemmig vedtak i styret om å be Eventyrhus sende inn 
rammesøknad selv om det gir risiko for kostnad også ved 
avslag 
 
Komiteen ønsker en person til inn, og styret ønsker en 
tettere kontakt med komiteen. Det kan enten løses ved at et 
styremedlem går inn i komiteen, eller at et medlem med 
kompetanse går inn i komiteen, og det defineres en 
kontaktperson inn i styret. 
 
Komiteen ønsker en kompetent person inn, og Nina 
Stenbakk blir foreslått. Ole Magnus blir styrets 
kontaktperson 

Eivind 
Kamfjord 
Monica 
Finnerud 
 
 
 
 
 
Heidi 

39/24 Eventuelt. 
 
Alle i styret, og aktivitetsledere, må legge inn bilde og 
informasjon om seg selv på hjemmesidene 
 
Økonomi: 
Vi har per rapporteringstidspunkt følgende saldoer på 
kontoene våre: 

● 450 000 driftskontoen 

Alle 
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● 1 406 000 sparekonto 
● 2947 på kortkonto 

 
Grovoversikt Smølaturen: 

● 53000 i egenandeler. 
● Regning på 41000 fra overnattingssted 
● Antatt turlederkost 10000 

 
Kursbetalinger: 

● Bjørn sjekker opp om ExtendaGO vil kunne brukes 
som online betalingsløsning for kurs istf Min idrett 

● Viktig at betalinger skal kunne konteres av seg selv til 
eAccounting 

● Begge deler er i etterkant sjekket og er realiserbart. 
Lisens på løsningen sponses av Extenda Retail. 
Bjørn, Ole Magnus og Kristine tar opp tråden etter 
sommeren.  
 

 Neste styremøte 22. august 2024 på NVS.  

 


